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Valpovo, 21. prosinca 2017. godine 

 

Z A P I S N IK 

 

7. sjednice Gradskog vijeća Grada Valpova, održane 21. prosinca 2017. godine u 

Vijećnici  broj 1 Gradskog vijeća Grada Valpova, M. Gupca 32. 

 

 Sjednica je počela sa radom u  17:05 sati.    

 

Sjednici su nazočni sljedeći vijećnici: Jozo Bogdanović, Zdravko Ćorić, Dubravko 

Kučinac, Marijan Mandić, Vitomir Matoković, Stanislav Milošević, Zoran Pavošević, Zoran 

Pepić, Dejan Pisačić, Jozo Piškorjanac, Marko Tomoković, Tihomir Tomić, Ljiljana Šimić, 

Miroslav Šmit,  Igor Uranjek, Željko Varžić i Leon Žulj.  

 

Ostali nazočni: Matko Šutalo, gradonačelnik, Ana Brajnović, zamjenica 

gradonačelnika, Hrvoje Gašparović, zamjenik gradonačelnika,  Zvonko Barišić, tajnik Grada, 

Đuro Glavaš, pročelnik Upravnog odjela za gospodarstvo i društvene djelatnosti, Zora Pavić, 

pročelnica Upravnog odjela za komunalne i stambene djelatnosti, Dalibor Bošnjaković, v.d. 

pročelnika Službe za financije i proračun, Zvonko Kajunić, viši stručni suradnik za lokalnu 

samoupravu, Željko Harkanovac, direktor tvrtke Urbanizam d.o.o., Svjetlana Cvenić, 

ravnateljica Dječjeg vrtića Maza Valpovo, Višnja Holas, viši stručni suradnik za društvene 

djelatnosti, Goran Školka, viši stručni suradnik za imovinsko pravne i personlne poslove, 

Milutin Narančić, Kristina Čamagajevac, Katarina Šikić, Ines Brezovac, novinarka HRV-a, 

Lidija Aničić, novinarka Glasa Slavonije, Vladimir Vazdar, novinar Portal-a Valpovština 

info, Valentina Mandić, novinarka Lokalnog glasnika.  

  

Zapisnik na sjednici vodi Tonka Bartulović-Franković, djelatnica Gradske uprave. 

 

Sjednicu je otvorio predsjednik Gradskog vijeća Dejan Pisačić, pozdravio sve 

nazočne, utvrđuje da je nazočno 17 vijećnika. Uz poziv za sjednicu dostavljen je i prijedlog 

dnevnog reda. Predsjednik poziva nazočne, ukoliko imaju prijedloga za izmjenu i dopunu 

predloženog dnevnog reda, da ih podnesu.  

 

Matko Šutalo 

- nakon primitka materijala, Odbor za financije i proračun se sastao i donijeli smo zajedničku 

odluku, znači pročelnik za financije i Odbor, da bi prije donošenja Proračuna Grada Valpova 

za 2018. godinu opreza radi trebalo prihvatiti i donijeti Odluku o pokriću planiranog manjka 

Proračuna Grada Valpova za 2018. godinu sa projekcijama za 2019. i 2020. godinu, Neki 

gradovi su tu odluku donijeli, neki nisu, ali opreza radi bilo bi dobro da ju donesemo, i da se 

ta odluka uvrsti u 6. točku dnevnog reda. 

 

Marko Tomoković 

- imam prijedlog što se tiče 8. točke dnevnog reda „Prijedlog odluke o raspoređivanju 

sredstava za rad političkih stranaka zastupljenih u Gradskom vijeću Grada Valpova za 2018. 
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godinu“, s obzirom da je to 1.350 kn po članu Gradskog vijeća, ima nas 17, mislim da bi bilo 

dobro da se taj novac usmjeri na nešto bolje. Moj prijedlog je da se donese odluka danas, da 

se to smanji na 1 kn, a da se ostatak novca, znači nešto više od 20.000 kn usmjeri Udruzi 

osoba sa invaliditetom „MI“ Valpovo, nadam se da ćete prihvatiti ovaj prijedlog. 

 

Dejan Pisačić 

- ovo nije prijedlog dopune dnevnog reda, tako da ćemo o tome zapravo razgovarati kada 

dođe točka 8. dnevnog reda na raspravu. 

 

Tihomir Tomić 

- u Poslovniku o radu Gradskog vijeća piše u čl. 61. da na posljednjoj sjednici Gradskog 

vijeća iste kalendarske godine predsjednik Gradskog vijeća razmatra rezultate rada, utvrđuje 

izvršene, odnosno ne izvršene poslove te podnosi obrazloženje za ne ostvarene točke 

programa podnosiocima poslova i zaduženja. Nisam siguran da li je ovo zadnja sjednica ove 

kalendarske godine, možda i nije, pa me zanima, nema u dnevnom redu, pa ako je predsjednik 

Gradskog vijeća spreman za takvo nešto podnijeti, ali bi se složio ako ne danas, onda da na 

sljedećoj sjednici napravimo rezime što se radilo u prošloj kalendarskog godini. 

 

Dejan Pisačić 

- uobičajena je praksa bila da se na sjednici u mjesecu siječnju Izvješće o radu Gradskog 

vijeća podnosi, tako je bilo i zadnje, pa onda i u prijedlogu rada Gradskog vijeća tako stoji i 

za iduću godinu, tako da to nismo sada pripremili za ovu sjednicu.  

 

Predsjednik stavlja na glasovanje prijedlog dopune dnevnog reda. Prijedlog je 

jednoglasno usvojen. Budući da drugih prijedloga nije bilo, predsjednik stavlja na glasovanje 

prijedlog dnevnog reda u cjelini, s tim da predložena točka „Prijedlog Odluke o pokriću 

planiranog manjka Proračuna Grada Valpova za 2018. godinu, te projekcijama za 2019. i 

2020. godinu“ bude uvršten u točku 6. dnevnog reda. Nakon provedenog glasovanja, vijećnici 

su usvojili jednoglasno (17 glasova ZA) ovaj 

 

d n e v n i   r e d 

 

  1. Usvajanje zapisnika 6. sjednice Gradskog vijeća Grada Valpova. 

  2. Aktualni sat. 

  3. Prijedlog Programa rada Gradskog vijeća Grada Valpova za 2018. godinu. 

  4. Prijedlozi: 

      a) Programa javnih potreba u kulturi Grada Valpova za 2018. godinu, 

      b) Programa javnih potreba u športu Grada Valpova za 2018. godinu, 

      c) Programa javnih potreba u tehničkoj kulturi Grada Valpova za 2018. godinu, 

      d) Programa javnih potreba udruga u humanitarnoj i zdravstvenoj skrbi te 

          ostalih udruga. 

  5. Prijedlog Programa javnih potreba u predškolskom odgoju Grada Valpova 

      za 2018. godinu. 

     6. Prijedlozi: 

         a) Proračuna Grada Valpova za 2018. godinu i projekcije Proračuna za 

                       2019. i 2020. godinu, i 

         b) Odluke o izvršavanju Proračuna Grada Valpova za 2018. godinu. 

         c) Prijedlog Odluke o pokriću planiranog manjka Proračuna Grada Valpova  

            za 2018. godinu, te projekcijama za 2019. i 2020. godinu. 

  7. Prijedlog Odluke o dugoročnom zaduženju Grada Valpova u 2017. godini  

      kod Hrvatske banke  za obnovu i razvitak. 
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  8. Prijedlog Odluke o raspoređivanju sredstava za rad političkih stranaka 

                  zastupljenih u Gradskom vijeću Grada Valpova za 2018. godinu. 

  9. Prijedlog Programa održavanja komunalne infrastrukture u 2018. godini 

                  za Grad Valpovo. 

10. Prijedlog Odluke o povjeravanju obavljanja komunalnih djelatnosti na  

      temelju pisanog ugovora. 

11. Prijedlog Odluke o odabiru osobe za obavljanje poslova prijevoza pokojnika 

      koji se financira iz Proračuna Grada Valpova. 

12. Prijedlog Odluke o trošenju sredstava ostvarenih od zakupa, prodaje izravnom 

      pogodbom i davanja na korištenje bez javnog poziva poljoprivrednog zemljišta 

      u vlasništvu Republike Hrvatske na području Grada Valpova u 2018. godini. 

13. Pitanja i prijedlozi. 

 

Nakon toga prelazi se na rad prema usvojenom dnevnom redu. 

 

TOČKA 1. USVAJANJE ZAPISNIKA 6. SJEDNICE GRADSKOG VIJEĆA  

      GRADA  VALPOVA 

 

Predsjednik konstatira, nakon izjašnjavanja članova Gradskog vijeća da je zapisnik 6. 

sjednice jednoglasno usvojen (17 glasova ZA). 

 

TOČKA 2. AKTUALNI SAT 

 

PITANJA VIJEĆNIKA 

 

Vitomir Matoković 

- kritika gradonačelniku Grada Valpova gosp. Matku Šutalu, radi se o svečanoj sjednici 

Gradskog vijeća Grada Valpova na kojoj smo bili nazočni, na kojoj su bili gosti, i umjesto da 

ova sjednica Gradskog vijeća protekne u jednom svečanom tonu, da se neke političke 

razmirice stave po strani, vaš govor u jednom dijelu je bio neprimjeren, a to se odnosi na 

prozivanje bivše Gradske uprave za neučinkovitost, za GO HDZ-e Grada Valpova i bivšeg 

gradonačelnika gosp. Leona Žulja, zatim župana OBŽ-e, tako da i na samoj svečanoj sjednici 

Gradskog vijeća, gdje su bili gosti, gdje se potpisivao Sporazum sa Općinom Kupres i 

Općinom Tisno, gdje su i sami nazočni negodovali na vaš govor gradonačelniče, a javnost je 

isto tako upoznata putem medija o tome da nije bilo u redu na ovoj svečanoj sjednici, da se 

ovako iznose neke teze koje ne stoje. Dotaknut ćemo se i ovog Proračuna koji je danas na 

dnevnom redu, gdje upravo demantirate sve ono što ste rekli, sam Proračun, gdje je upravo 

bivša Gradska uprava, gradonačelnik i svi ostali koji su radili na projektima koje ste vi 

potpisali u prošlom razdoblju su upravo utkani u Proračun i projekciju za iduću godinu i to 

veliki milijunski iznosi, tako da ove vaše tvrdnje tamo koje su bile iznesene su neprimjerene i 

neutemeljene. Imam dva pitanja za gradonačelnika, molim Vas da mi date objašnjenje da li su 

pozvani počasni građani Grada Valpova gosp. Vladimir Šeks i gosp. nadbiskup u miru Marin 

Srakić, jer smatram da je bilo primjereno da ti ljudi budu nazočni na ovoj svečanoj sjednici. 

Drugo pitanje se odnosni na sigurnost u prometu, ja sam se u dva navrata i prije obratio, a 

vezano za cestu kod skretanja za Marjančace, znam da su neke radnje poduzete, gdje smo 

dobili neke suglasnosti za rušenje onog bunkera, ali da se ponovo sve nadležne institucije 

uključe, da se ispita mogućnost jednog boljeg rješenja izlaza iz Marjančaca, ovo skretanje, taj 

zavoj, Županijske ceste, Ispostava Osijek, da se vidi i da se nađe neko rješenje u smislu 

prevencije, da se više ne događaju ovakve stvari?    
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Marko Tomoković 

- evo zašto sam danas došao u majici Živog zida, zato što mi sve ovo djeluje kao uvod u jednu 

deložaciju građana Valpovštine u države Njemačku, Irsku itd. Pročitao sam malo Prijedlog 

Odluke o dugoročnom zaduženju Grada Valpova, a i ovako smo dužni u ovom trenutku koliko 

znam 5,9 mil. kn, i sada se još planira zadužiti 1.850.000 kn u svrhu sufinanciranja otkupa 

zgrade Gradske uprave, rekonstrukcije raskrižja, a iduće godine ćemo imati više prihoda od 

prireza i poreza, tako da ne znam čemu ovo zaduživanje, to stvarno nema smisla, a  mislim da 

ovaj Proračun koji ste napravili da ne gleda u budućnost, i mislim da to neće biti dobro, Grad 

Valpovo nema nikakvu proizvodnju, mi moramo imati proizvodnju, moramo otvarati tvornice, 

a ne neke gluposti. 

 

Zdravko Ćorić 

- imam dva pitanja za gradonačelnika, radi se o dva programa za koje se već dugo godina 

zauzimam i na kojima smo radili, prvi je rješenje ulice Zrinsko-Frankopanske koja je u lošem 

stanju, posebno su u lošem stanju šahtovi na koje upozoravam već zadnje 2-3 godine, dobio 

sam odgovor da će se to riješiti, međutim do danas se to nije riješilo, i tako se dovodi u 

pitanje sigurnost prometa. Drugo pitanje za koje se zauzimam već preko 10 godina je cestovni 

prijelaz preko pruge kod Kromopka koji je najveće ruglo u Gradu Valpovu, s obzirom da se 

borim da se taj prijelaz otvori i da se riješi usporedno željeznička stanica koja je u izuzetno 

lošem stanju (daje pojašnjenje), to je interes i poljoprivrednika i gospodarstvenika i stanara 

toga dijela Grada. S obzirom da ste gradonačelniče novi, da li vi podržavate tu inicijativu i 

da li ćete učiniti sve da se ovaj problem riješi?  

 

Leon Žulj 

- pitanje za gradonačelnika, da li ste upoznati da Grad Valpovo nije izašao na tehnički 

pregled vezano za objekt elektrane u Nardu, tehnički pregled se odužio, dobivanje dozvola je 

15 dana, poduzetniku su se aktivirale određene garancije i napravljen je određen trošak, to je 

investicija 2 mil. Eura direktno u proizvodnju, najveća proizvodnja povrća na području 

Grada Valpova, tim više nedavno je postavljen prometni znak da se ne može napraviti pristup 

kamionima na tu istu parcelu, tako da je jedini službeni put do te parcele na žalost 

prepriječen. Ujedno inicijativa vezana za poljoprivredni program, da tome trebamo 

studioznije prići, unapređenja prvenstveno za ono što će potaknuti proizvodnju, a ne ono što 

će voditi do recimo groblja, kao što je predloženo u samom prijedlogu?  

 

Jozo Bogdanović 

- imam dva pitanja, prvo je činjenica da uskoro istječe mandat sadašnjem direktoru Dvorca. 

Zanima me da li postoji već razmišljanje o kvalitetnom kadrovskom rješenju, jer radi se o 

funkciji koja je izuzetno involvirana za ovaj sustav odvodnje, i bez pravoga čovjeka koji ima 

znanje mi taj program nećemo moći nastaviti, da li se radi na tome i da li se može danas reći 

otprilike u kom pravcu se ide. Drugo pitanje, da li će u kontekstu sada ovih promjena i uopće 

pristupa tom problemu projekta odvodnje biti i dalje mjesta za nastavak radova na projektu 

Nard, budući da je on programski bio povezan sa Šagom, a Šag je kao što znamo u završnoj 

fazi, da li je Nard u programu za rješavanje u idućoj godini? 

 

Stanislav Milošević 

- imam dva pitanja, prvo pitanje je vezano uz nadolazeće blagdane, da li Grad ima u vidu 

izdvojiti sredstva za Božićnicu za umirovljenike, budući da je to predviđeno svakim 

Proračunom, a kada je realizacija, onda ništa od toga, i za obitelji u potrebi, do sada nismo 

ili ja nisam upoznat da su sredstva namijenjena toj svrsi, podijeljena nisu, pa me zanima da li 

će se to realizirati i u kojem obliku i na kakav način. Drugo pitanje je vezano uz Dom tehnike, 

pokrenuta je inicijativa za njegovu rekonstrukciju iz EU fondova, znamo svi da je Dom 

tehnike u vlasništvu Županije, upravo iz razloga što Grad nije imao sredstva da ga održava, 
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 jer je to bilo prije u vlasništvu Grada, pa je prešlo u vlasništvo Županije, ona ga je dala na 

upravljanje Narodnoj tehnici, i tim ugovorom se Narodna tehnika obvezala da će održavati 

taj Dom tehnike u stanju koje je primjereno takvoj jednoj instituciji, a sve troškove tog 

održavanja snosi Županija. Inicijativa je pokrenuta sa područja Grada Valpova, županija je 

prihvatila da će sudjelovati u rekonstrukciji, međutim zašto nije početa niti projektna 

dokumentacija, jedan dio postoji, to imaju u Narodnoj tehnici tamo, ali je situacija u tome da 

kompletna dokumentacija koja je potrebna da bi se uopće pokrenula inicijativa se nalazi 

negdje u Gradskom arhivu, a budući da Gradski arhiv nije ažuriran, nije sređen, prvo njega 

treba srediti da bi se našla ta dokumentacija da bi se moglo prići rekonstrukciji Doma 

tehnike, da to bude primjerena zgrada, jer ipak Narodna tehnika bi trebala biti ogledalo, 

pogotovo njihovi prostori kako treba izgledati suvremeno uređeni prostor primjeren radu 

jedne takve udruge, pa me zanima da li će se ta inicijativa nastaviti, i ako hoće možete 

kontaktirati voditelje Doma tehnike, oni papirologiju imaju i znaju u kojoj je to fazi? 

 

Željko Varžić 

- imam dva pitanja za gradonačelnika, Grad Valpovo je od 2018. godine dio Europske regije 

sporta, pa me zanima za sve ove naše sportske udruge, što je to što ćemo više imati u 2018. 

godini u odnosu na 2017. godinu. Drugo pitanje vezano je za prijedlog za najam prostora za 

obrtnike na cijelom prostoru Grada koji se planira sufinancirati, da li će se ići u 

sufinanciranje i onih koji su sada u najmu ili samo novih koji će ući u taj najam?  

 

Jozo Piškorjanac 

- ja nemam pitanje, imam jedan prijedlog, budućnost ovog Grada leži prije svega u našoj 

djeci, i s obzirom da spadam u generaciju ljudi koje sebe smatra u nekakvoj srednjoj dobi, 

imam i troje unuka pa sam sa njima svaki dan prisutan u vrtiću u Valpovu, predlažem 

gradonačelniku da moramo nešto hitno poduzeti, bez obzira što je u pitanju zaštićeni prostor 

parka i svega ostalog, na koji način riješiti, da li nasipavanjem kamena ili bilo kako, nekakve 

mogućnosti dolaska automobila gdje roditelji dovoze svoju djecu, tamo je svaki dan 

krkljanac, ja to govorim u zadnja 3 mjeseca, svaki dan sam tamo prisutan, to je nešto što je i 

opasno i stvarno vrlo nezgodno, kao Grad moramo nešto poduzeti, želim da to shvatimo vrlo 

ozbiljno, da tome damo više pažnje, ne samo tom djelu parkiranja nego u budućnosti i više 

pažnje i uređenju našeg vrtića i proširenju našeg vrtića, jer djeca su naša budućnost. 

 

Zoran Pepić 

- imam jedno pitanje za gradonačelnika, da li su u Proračunu predviđena sredstva za 

sufinanciranje energetske obnove privatnih stambenih objekata? 

 

Marko Tomoković 

- s obzirom da su došla hladna vremena i bilo je tri smrtna slučaja u zadnjih 10-tak dana u 

Ladimirevcima, ljudi su mi se požalili kako nema grijanja, jedan sumještanin je morao nositi 

svoju grijalicu u mrtvačnicu, pa vas molim da poduzmete nešto po tom pitanju, i da se nabavi 

neko grijanje za mrtvačnicu u Ladimirevcima? 

 

Dejan Pisačić 

- ja sam jučer putem Hrvatske pošte dobio jedan dokument naslovljen na gradonačelnika, 

pročelnika Službe za financije i proračun i predsjednika Gradskog vijeća, i imam dužnost  

obavijestiti gradske vijećnike da sam dobio popunjen obrazac za prijavu nepravilnosti osobi 

zaduženoj za nepravilnosti gosp. Mirku Martinčeviću ovdje u Gradu, gdje je gosp. 

gradonačelnik Grada Valpova prijavljen toj osobi za nepravilnosti pod sumnjom da je 

počinio kazneno djelo zlouporabe položaja i ovlasti opisno u članku 291. Kaznenog zakona te 

tako oštetio Proračun za još ne utvrđeni iznos, radi se o troškovima koji su plaćeni za 

smještaj i putovanje u Bruxelles American Express Business Card karticom u iznosu od 
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23.665,51 kn, i o troškovima, odnosno o najmu prostorija LRA-i i VPC-u ovdje u zgradi 

Gradske uprave bez ikakvog ugovora i bez naknade, tu prijavu je dobio povjerenik, ja samo 

želim upoznati gradske vijećnike o njoj, molim da povjerenik i sve ostale institucije odrade 

svoj posao i utvrde nepravilnosti ako ih je bilo, molim gradonačelnika da i odgovori što on 

misli o tome. Drugo pitanje je za zamjenicu gradonačelnika, čini mi se da je jučer potpisan 

ugovor o Projektu „Zaželi i ostvari u Gradu Valpovu“, ljudi me zovu, što korisnici što oni koji 

se nadaju da bi se mogli zaposliti u tom projektu, kada bi se taj projekt pokrenuo, hoće li biti 

nekakvi natječaji, obavijesti i sl., budući da ste vi to radili molim vas da nas obavijestite o tom 

projektu, da znamo ljudima po mjesnim odborima odgovoriti na pitanja?  

 

ODGOVORI GRADONAČELNIKA 

Gradonačelnik Matko Šutalo je pozdravio sve nazočne, te odgovorio na postavljena mu 

pitanja. 

 

- odgovor na pitanja vijećnika Vitomira Matokovića, vezano za svečanu sjednicu Gradskog 

vijeća, ne bi sada htio ponavljati ono što sam rekao na sjednici, ali stojim iza svake riječi koju 

sam izrekao tamo za govornicom. Vezano za pozive nadbiskupu u miru Marinu Srakiću i 

nadbiskupu Đuri Hraniću, oni su dobili pozive, nadbiskup Marin Srakić nije mogao doći na 

svečanu sjednicu, ali došao je na misu, da ste bili na misi u 17:00 sati znali bi da je bio za 

blagdan u Valpovu. Vezano za raskrižje prema Marjančacima, razgovarali smo o tome i 

Upravni odjel za komunalne i stambene djelatnosti radi na rješavanju toga pitanja, utvrdili 

smo da se taj bunker nalazi na privatnoj parceli, dobili smo od vlasnika dozvolu da se on 

makne i vjerujem da će biti ubrzo riješen taj problem, međutim, problem tog raskrižja je malo 

veći, upravo bi trebali razgovarati sa Županijskom upravom za ceste i probati naći neko 

rješenje koje bi bilo najbolje, naravno tu trebamo pitati stručnjake. 

- odgovor na pitanje vijećnika Marka Tomokovića, 1.850.000 kn zaduženje, početkom ove 

godine donesena je odluka na Gradskom vijeću po kojoj Grad Valpovo prihvaća ponudu 

baruna Pereire za prodaju, odnosno da se Grad obvezuje kupiti njegov suvlasnički dio zgrade 

Gradske uprave, upravo iz tog razloga ide se u zaduženje da se ta obveza izvrši, već je 

podnesen kao što ste čuli na prošloj sjednici Gradskog vijeća zahtjev za kredit, on bi trebao 

biti odobren u siječnju iduće godine, na taj način postali bi suvlasnici oko 55% nekretnine, 

malo manje od polovice je u vlasništvu RH, podnijeli smo zahtjev da nam oni to daruju, ja se 

nadam da će to biti ubrzo riješeno, imamo obećanje nadležnog ministra, tako da se ne ide u 

zaduženja, nego ispunjavamo obveze koje je donijelo Gradsko vijeće u prošlom sazivu. 

Vezano za grijanje u mrtvačnici u Ladimirevcima, ovo mi je prva obavijest o tome, razgovarat 

ću s predsjednikom VMO-a i vjerujem da ćemo taj problem riješiti.  

- odgovor na pitanje vijećnika Zdravka Ćorića, vezano za Zrinsko-Frankopansku ulicu i 

šahtove, ja sam na taj problem upozorio i Upravni odjel za komunalne i stambene djelatnosti, 

a isto tako sam razgovarao sa Dvorcem, međutim, dobio sam odgovor od direktora Dvorca 

da se ne ide sada u sanaciju, planirali smo sanirati tu ulicu upravo iz ovih razloga koje ste 

naveli, međutim preporuka je da se ne ide zato što nakon provedbe Fasepa raskopavat će se 

taj dio Valpova, da ne radimo dupli posao i da ne plaćamo duplo, nakon toga u toj sanaciji će 

se riješiti upravo i šahtovi, odnosno cijela ta prometnica kako staza, tako i cesta. Za pitanje 

oko pružnog prijelaza kod Kromopaka bi molio pročelnicu Pavić da da pojašnjenje i odgovor 

kada ja odgovorim na ostala pitanja vijećnika, ali želim reći da podržavam sve što se tiče 

rješavanja sigurnosti naših sugrađana, pa tako i ovu vašu inicijativu. 

- odgovor na pitanje vijećnika Leona Žulja, vezano za tehnički pregled elektrane u Nardu, 

vlasnik tvrtke Solitudo je bio kod mene i razgovarali smo o tome, međutim, ja taj poziv nisam 

vidio, vjerojatno je propušteno da nam se dostavi, propust nije na Gradu i na Gradskoj 

upravi. Problem oko pristupa njegovoj nekretnini, njegovim plastenicima, tamo je doista 

postavljen jedan prometni znak na inicijativu mještana Narda, upravo iz razloga što im smeta 

svakodnevno prometovanje kamionima. Dogovorili smo načelno da bi cestu koja je sada 
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makadamska cesta i izlazi na onu prometnicu Šag-Nard, da bi trebali tu cestu asfaltirati u 

dogledno vrijeme, ali pretpostavljam da to neće biti iduće godine, ukoliko budemo imali za 

nerazvrstane ceste, onda ćemo moći, sa vlasnikom smo na tragu najboljeg rješenja, on je 

doduše rekao da njegovi kamioni prometuju jednom mjesečno, treba podržavati poduzetništvo 

bez daljnjeg, jer je on tamo zaposlio nekoliko mještana baš upravo iz Narda, nekoliko iz 

Valpova, ali trebamo naći zajedničko rješenje koje je najbolje i za mještane, a i za 

poduzetnike. 

- odgovor na pitanja vijećnika Joze Bogdanovića, vezano za Dvorac, trenutno je raspisan 

natječaj za direktora Dvorca, gosp. Pušić će biti direktor do 31. siječnja iduće godine, u ovih 

mjesec dana planira se provesti natječaj, sa suvlasnicima Dvorca na tragu smo najboljeg 

rješenja, zauzeli smo čvrsti stav, da upravo treba doći osoba koja je stručna, koja je spremna, 

voljna i ima snage voditi tvrtku upravo u ovom najvažnijem trenutku, ne samo za tvrtku 

Dvorac nego i za naš Grad i prigradska naselja, jednako tako i za Belišće, Petrijevce, 

Bizovac i Košku naravno i Marijance, zato što se provodi projekt Fasep koji je najveći projekt 

koji se provodi u Valpovštini, vrijedan 271 mil. kn. Drugo vaše pitanje bilo je za Nard, Nard 

će biti prvi na redu, imam obećanje gosp. Pušića, ja se nadam da ćemo u tome i uspjeti, 

međutim, upravo iz tih razloga, da ne bi sada rekli da je Nard prvi na redu, pa da određujemo 

prioritete, donijeli smo zajedničku odluku da će se provoditi u isto vrijeme projekt Valpovo-

Belišće-Petrijevci-Bizovac-Koška. U isto vrijeme će početi radovi na cijelom terenu, upravo iz 

razloga da ne bi rekli da smo dali nekom prioritet (navodi primjer), mislim da će biti 

podijeljeno u 5 grupa, tako da će se provoditi natječaj u isto vrijeme na 5 lokacija. 

- odgovor na pitanja vijećnika Stanislava Miloševića, Božićnica za umirovljenike, kao što 

znate i sami to je u rebalansu bio prijedlog, koji ste vi podržali, ukoliko bude bilo sredstava 

naravno da će biti isplaćena sredstva potrebitima, ukoliko ne bude, na žalost ništa od toga, to 

nije do mene, nego kako bude Grad mogao funkcionirati do kraja godine, odnosno do 

Božićnih blagdana koji su pred nama. Vezano za Dom tehnike, razgovarao sam sa voditeljima 

Doma tehnike, a jednako tako i sa Županijom, Županija je spremna i podržat će tu našu 

inicijativu za energetskom obnovom Doma tehnike, jednako tako i Grad Belišće, kao što 

znamo Zajednica tehničke kulture Valpovo-Belišće i na tragu smo najboljeg mogućeg 

rješenja, ukoliko se ne bude išlo na obnovu Doma tehnike, tražit ćemo neki drugi smještaj koji 

će zadovoljavati njihove potrebe, u svakom slučaju Zajednica tehničke kulture uveliko 

doprinosi Valpovu i Belišću i kompletnoj cijeloj Valpovštini, postižu zavidne rezultate i treba 

ih podržavati, naći najbolje moguće rješenje da bi oni mogli funkcionirati kako treba. Što se 

tiče arhive, ne znam da li znate, arhiv je presložen, možete doći u Grad pa pogledati, tajnik i 

dogradonačelnica su vodili taj projekt zajedno sa Državnim arhivom, a dogradonačelnik radi 

na tome da uvedemo e-Arhiv u Gradsku upravu, naravno uz ovaj fizički način nalazimo 

rješenje da bi u svakom trenutku mogli naći neki predmet, da se ne mora tražiti mjesec dana 

neki dokument. 

- odgovor na pitanje vijećnika Željka Varžića, vezano za Europsku regiju sporta za 2018. 

godinu, imali smo nekoliko zajedničkih sastanaka, znači Belišće-Valpovo-Petrijevci-Bizovac, 

a isto tako Harkány i Siklós, naravno da zajedničkim snagama moramo učiniti sve da 

iskoristimo tu titulu, ova titula ne donosi nam ništa financijski, ali donosi nam jako dobru 

startnu poziciju prema van, jer mi ne zastupamo u toj Europskoj regiji sporta samo Valpovo i 

Valpovštinu, zastupamo OBŽ-u i Hrvatsku, i moramo upravo iz tog razloga iskoristiti tu 

poziciju da povučemo što više sredstava iz Ministarstva sporta i županije, a jednako tako i 

prekograničnom suradnjom, ne samo vezano za sport nego i za kulturu, za druge udruge, za 

poduzetništvo, da uspostavimo neku suradnju sa našim susjedima iz Mađarske, a već smo ju 

uspostavili kroz ovih mjesec dana što aktivno radimo na idućoj godini. Napravili smo 

zajednički kalendar natjecanja što se tiče sporta sa Mađarima, on je pri kraju još imamo 

prijedloga od članica, i vjerujem da će biti do početka godine gotov, tako da će svaki član 

Europske regije sporta taj zajednički kalendar istaknuti na svojim stranicama, prezentirati, i 

posjećivat ćemo jedni druge, zajednički ćemo nastupati, to će doista doprinijeti razvoju kako 



-  8  - 

 

Valpova, tako Valpovštine, a i cijele regije. Vezano za najam poslovnih prostora, ono što smo 

pokrenuli inicijativu, naša nakana je produžiti taj javni poziv i u siječnju iduće godine, a on 

se odnosi samo na nove korisnike, ne na one postojeće, nego samo na nove upravo iz razloga 

da potaknemo malo razvoj malog i srednjeg poduzetništva i naših OPG-a koji bi možda svoje 

proizvode negdje izložili, a nemaju sredstava da unajme prostor, a na taj način pomoći ćemo 

naravno i vlasnicima poslovnog prostora koji kao što i vidite u Valpovu zjape prazni. 

- odgovor na pitanje vijećnika Joze Piškorjanca, prilaz vrtiću, već smo o tome razgovarali, ja 

sam  gosp. Martinčeviću dao nalog da ovih dana tu situaciju riješi, bio sam i osobno danas u 

vrtiću i situacija nije sjajna kao što svi znamo, naći će se najbolje moguće rješenje, da se sa 

makadamom popune one rupe oko već postojeće staze, i to je to što možemo, naravno da ne 

možemo napraviti tamo parking za 160 auta, jer ima 160 djece, pretpostavljam da je to oko 

100 i nešto obitelji, ne možemo napraviti parking za njih sve, znamo da bi svaki roditelj htio 

dovesti svoje dijete pred vrata, ali to je nemoguće, na taj način priječimo prilaz Crvenom 

križu, pa se buni i ravnateljica i tu imamo sto problema, ali evo trenutno ono što možemo to 

ćemo učiniti, baš upravo u ovo zimsko vrijeme kada imamo i najviše problema vezano po tom 

pitanju.    

- odgovor na pitanje vijećnika Zorana Pepića, dobili smo inicijativu građana vezano za 

energetsku obnovu višestambenih zgrada, za privatne stambene objekte ne, ali za 

višestambene zgrade da, to je prijedlog u Proračunu da im se priskoči na taj način, županija 

podržava tu inicijativu, i ona plaća postotak kamata na kredite pri energetskoj obnovi 

višestambenih zgrada, i to smo prihvatili i mi, u Proračun smo ubacili 50.000 kn upravo za tu 

svrhu, sada da li će to Gradsko vijeće podržati, to ćemo vidjeti u nastavku sjednice. 

- odgovor na pitanje predsjednika Gradskog vijeća, vezano za Bruxelles i za ovo što ste 

pročitali, dobio sam i ja danas tu prijavu od gosp. Martinčevića, odgovor sam mu napisao bit 

će mu dostavljen sutra, ono što mogu reći da sve ono što je navedeno u toj prijavi apsolutno 

ne stoji, ja sam podnio isto prijavu protiv gđe. Rečice pročelniku za financije, zašto je gosp. 

Kučincu izdala službeni dokument, a da se nije posavjetovala ili sa pročelnikom ili sa 

gradonačelnikom. Naravno, da ja ne provodim taj postupak, provodi ga pročelnik, i nakon što 

se postupak provede biti ćete svi upoznati sa tim, kao i sa postupkom koji će provesti gosp. 

Martinčević, u skladu sa pozitivnim propisima. 

 

Ana Brajnović  

- odgovor na pitanje predsjednika Gradskog vijeća, vezano za Projekt „Zaželi“, ja sam jako 

ponosna što je  u Gradu Valpovu od našeg dolaska upravo taj prvi veliki projekt „Zaželi“ koji 

je ukupno vrijedan 9.273.000 kn. Već smo danas počeli sa provedbom tog programa prvom 

objavom na HRV-i, išli smo u javnost, da je ugovor potpisan s Ministarstvom, da će se 

zapošljavati kroz projekt 65 žena koje su ne zaposlene, objavili smo javno koji su uvjeti za 

zapošljavanje, koliko će biti krajnjih korisnika i to je prvi korak u provedbi ovog projekta. 

Sutra imam sastanak s predstavnicima agencija LRA i VPC, pa ćemo dogovoriti sljedeće 

korake, što će biti prvi projekt koji ukupno traje 30 mjeseci, prvih 6 mjeseci je period 

pripreme za zapošljavanje žena, mi ćemo pristupiti vrlo skoro zapošljavanju, moramo 

odrediti kriterije, moramo se dogovoriti na koji način, postoje dva uvjeta, sve žene 

nezaposlene i prijavljene na Zavodu za zapošljavanje, osim toga uvjeta moraju imati i uvjet 

da nemaju veće obrazovanje od srednje škole, to su te marginalizirane skupine, žene teže 

zapošljive, to su dva uvjeta. Poželjne kategorije žena koje će se zapošljavati su žene starije od 

50 godina, žene žrtve obiteljskog nasilja, azilantice, prognanice, izbjeglice, žene izašle iz 

penalnih ustanova, Romkinje i ostale poželjne kategorije koje su projektom navedene. Mi smo 

kroz cijelo ovo razdoblje primali zamolbe žena koje su zainteresirane zaposliti se kroz 

projekt, evo ovdje želim reći to nije dovoljno, prijavitelj projekta mora biti i onaj koji će žene 

zapošljavati. Grad Valpovo će u nadolazećem periodu raspisati javni natječaj na koji će se 

onda žene morati prijaviti i te žene će ući u obzir pri zapošljavanju, sve zamolbe koje smo do 

sada primali, primali smo da vidimo da li je javnost zainteresirana i uopće da možemo 
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baratati nekakvim brojkama, ja mogu reći da se puno žena javilo i žena koje žele biti 

zaposlene kroz projekt ali i ti krajnji korisnici su nam se javljali također. Partneri u projektu 

su nam Udruga osoba s invaliditetom „MI“, umirovljenici, Zavod za zapošljavanje i Centar 

za socijalnu skrb koji su i identificirali te krajnje korisnike. Krajnjih korisnika će biti 260, to 

su staračka kućanstva, samačka kućanstva, kućanstva u kojima ima bolesne djece, odraslih. 

Svaka žena će imati 4 korisnika o kojima mora skrbiti, i cilj projekta je zapošljavanje teže 

zapošljivih žena i podizanje kvalitete života tih krajnjih korisnika, tih samačkih i staračkih 

kućanstava.   

 

Zora Pavić 

- odgovor na pitanje vijećnika Zdravka Ćorića, vezano za cestovni prijelaz preko pruge kod 

Kromopaka, mi smo taj postupak vodili jedno duže razdoblje i taj cestovni prijelaz nije 

moguće otvoriti, jer nije u skladu s Pravilnikom koji je na snazi, koji vrijedi za cijelu državu, 

jer nije dovoljna udaljenost između postojećih prijelaza, mi imamo cestovni prijelaz kod 

Vujevića, isto tako onaj prema Nardu i nije ta udaljenost dovoljna, postavljali smo zahtjev, i u 

par navrata Hrvatske željeznice su nas odbile. 

- odgovor na pitanje vijećnika Vitomira Matokovića, vezano za bunker u Marjančacima, mi 

smo ishodili kao što je gradonačelnik rekao suglasnost Županijske uprave i isto tako vlasnika 

onih parcela, jer je bunker na tri parcele, do sada još nismo dobili pisano očitovanje 

Županijske uprave, međutim, imam neslužbeno informaciju da će oni očistiti taj okolni 

prostor i tada će uz mišljenje PU Osječko-baranjske, Službe za sigurnost prometa odlučiti što 

treba poduzeti. 

 

Vitomir Matoković 

- zahvalio bi pročelnici Zori Pavić na ovom odgovoru i nadam se da će se to u što kraćem 

roku riješiti. Dijelom odgovora što se tiče gradonačelnika mogu biti zadovoljan, on ima svoje 

subjektivno mišljenje o svemu onom izrečenom na samoj proslavi Dana Grada, ja sam svoje 

rekao, međutim, nije mi odgovorio, imamo dva počasna građanina, da li ste gosp. Šeksa 

pozvali na svečanu sjednicu povodom Dana Grada, niste mi odgovorili da li je on pozvan kao 

počasni građanin? 

 

Matko Šutalo 

- nisam pozvao gosp. Šeksa. 

 

Zdravko Ćorić 

- što se tiče ulice Zrinsko-Frankopanske, to je inicijativa već više godina, da nam se ne bi 

desila opet situacija, jer smo već dobili prošle godine odgovor vezano na to pitanja za 

sigurnost prometovanja tom ulicom uz šahtove da će se to riješiti upravo na ovaj način kada 

se bude moderniziralo, sada treba samo dobra volja da to ne traje predugo, da se taj problem 

već jednom riješi. A što se tiče pročelnice i njezinog odgovora na otvaranje pružnog prijelaza 

kod Kromopaka, istina je da je taj zakon promijenjen, ali taj zakon je promijenjen kada se 

zatvorio, za zatvaranje toga pružnog prijelaza je kriv bivši gradonačelnik koji je obnašao 

dužnost 1993. godine gosp. Tomislav Ivić, isključivo kao prvi čovjek trebao je biti tada 

vizionar i zabraniti zatvaranje toga pružnog prijelaza, budući da se radi o jednom veoma 

potrebnom pružnom prijelazu, gdje takva praksa ne postoji nigdje u našem okruženju, ja se 

pitam da li je Grad Valpovo građanin drugog reda, da li Grad Valpovo mora biti 

diskriminiran naspram drugih gradova, pa će se u Valpovu zatvarati pružni prijelazi, a u 

nekim sredinama će se ulagati milijuni i milijarde da bi se otvorili mostovi, prijelazi i sl., ta 

pravna regulativa se također u razgovorima može i mora promijeniti, i Grad Valpovo ne 

smije biti talac, niti biti diskriminiran, ta inicijativa i dalje stoji i to se mora riješiti.  
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Predsjednik Gradskog vijeća Grada Valpova zaključuje raspravu, budući da nije više 

bilo pitanja. 

 

TOČKA 3. PRIJEDLOG PROGRAMA RADA GRADSKOG VIJEĆA GRADA VALPOVA 

       ZA 2018. GODINU 

 

 Dejan Pisačić - ukratko je obrazložio predmetni materijal. 

 

Predsjednik otvara raspravu. U raspravi sudjeluje Leon Žulj.  

 

Leon Žulj 

- predložio bih dopunu Programa rada vezano za Gradsko vijeće u idućoj godini sa 

Informacijom o stanju u gospodarstvu, malom i srednjem poduzetništvu na području Grada 

Valpova za 2017. godinu. Dao je pojašnjenje za predloženu točku. Prijedlog je jednoglasno 

usvojen, a o predloženoj točki će se raspravljati u mjesecu srpnju 2018. godine. 

 

Predsjednik zaključuje raspravu, te konstatira nakon provedenog glasovanja da su 

vijećnici usvojili jednoglasno (17 glasova ZA) ovaj prijedlog. 

 

TOČKA 4. PRIJEDLOZI: 

A) PROGRAMA JAVNIH POTREBA U KULTURI GRADA VALPOVA ZA 2018.  

    GODINU, 

 B) PROGRAMA JAVNIH POTREBA U ŠPORTU GRADA VALPOVA ZA 2018.  

     GODINU, 

C) PROGRAMA JAVNIH POTREBA U TEHNIČKOJ KULTURI GRADA  

    VALPOVA ZA 2018. GODINU, 

D) PROGRAMA JAVNIH POTREBA UDRUGA U HUMANITARNOJ I  

    ZDRAVSTVENOJ SKRBI TE OSTALIH UDRUGA 

 

Višnja Holas - ukratko je obrazložila predmetni materijal. 

 

Željko Varžić - Odbor za financije i proračun je na svojoj 4. sjednici, održanoj 19. 

prosinca 2017. godine razmatrao predmetne prijedloge, usvojilo ih jednoglasno (5 glasova 

ZA),  te predlaže Gradskom vijeću da ih usvoji u predloženom tekstu.  

 

Predsjednik otvara raspravu. U raspravi sudjeluju: Zvonko Barišić, Stanislav 

Milošević, Leon Žulj, Dubravko Kučinac, Matko Šutalo i Vitomir Matoković. 

 

Predsjednik Gradskog vijeća Grada Valpova zaključuje raspravu, te konstatira nakon 

provedenog glasovanja da su vijećnici usvojili: 

a) Program javnih potreba u kulturi Grada Valpova za 2018. godinu, 

    jednoglasno (17 glasova ZA),  

b) Program javnih potreba u športu Grada Valpova za 2018. godinu, 

    jednoglasno (17 glasova ZA), 

c) Program javnih potreba u tehničkoj kulturi Grada Valpova za 2018. godinu, 

    jednoglasno (17 glasova ZA),  

d) Program javnih potreba udruga u humanitarnoj i zdravstvenoj skrbi te ostalih 

     udruga, 

    jednoglasno (17 glasova ZA).  
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TOČKA 5. PRIJEDLOG PROGRAMA JAVNIH POTREBA U PREDŠKOLSKOM  

       ODGOJU GRADA VALPOVA ZA 2018. GODINU 

 

 Svjetlana Cvenić - ukratko su obrazložila predmetni materijal. 

 

Željko Varžić - Odbor za financije i proračun je na svojoj 4. sjednici, održanoj 19. 

prosinca 2017. godine razmatrao predmetni prijedlog, usvojilo ga jednoglasno (5 glasova 

ZA),  te predlaže Gradskom vijeću da ga usvoji u predloženom tekstu.  

 

Predsjednik otvara raspravu. U raspravi sudjeluju: Jozo Piškorjanac i Zdravko Ćorić. 

 

Predsjednik zaključuje raspravu, te konstatira nakon provedenog glasovanja da su 

vijećnici usvojili jednoglasno (17 glasova ZA) ovaj prijedlog. 

 

TOČKA 6. PRIJEDLOZI: 

A) PRORAČUNA GRADA VALPOVA ZA 2018. GODINU I PROJEKCIJE  

    PRORAČUNA ZA 2019. I 2020. GODINU, I 

B) ODLUKE O IZVRŠAVANJU PRORAČUNA GRADA VALPOVA ZA 2018.  

    GODINU 

C) PRIJEDLOG ODLUKE O POKRIĆU PLANIRANOG MANJKA PRORAČUNA  

    GRADA VALPOVA ZA 2018. GODINU, TE PROJEKCIJAMA ZA 2019. I 2020.  

    GODINU 

 

Dalibor Bošnjaković - detaljno je obrazložio predmetni materijal. 

 

Željko Varžić - Odbor za financije i proračun je na svojoj 4. sjednici, održanoj 19. 

prosinca 2017. godine razmatrao predmetne prijedloge. Na klubu vijećnika smo uvidjeli da 

nedostaje jedan akt u raspodjeli manjka, Odbor je na to ukazao pročelniku, također poslije i 

na sastanku kod gradonačelnika. Odbor nije usvojio predložene prijedloge, to je bilo jedino 

što nas je vuklo da budemo suzdržani, da ovaj Proračun ima pravni temelj.  

 

Predsjednik otvara raspravu. U raspravi sudjeluju: Jozo Piškorjanac, Miroslav Šmit, 

Dubravko Kučinac, Leon Žulj, Zdravko Ćorić, Jozo Bogdanović, Vitomir Matoković, Matko 

Šutalo i Stanislav Milošević. 

 

Jozo Piškorjanac 

- prije svega želim pohvaliti pročelnika za financije koji je bio temeljit, i uistinu želim da kroz 

ovu raspravu danas, govorim kao nezavisni gradski vijećnik, biti će određenih amandmana, 

da gradonačelnik kao predlagatelj ovog Proračuna uvažava ono što će se predlagati, sve je 

pozitivno, da se to prihvati, i da zajedno donesemo jedan Proračun koji će biti razvojan za 

naš Grad, to je ono što nam je svima najbitnije i u tom tonu trebamo i završiti ovu godinu. 

 

Miroslav Šmit 

- GO SDP-e razmatrao je materijale na današnjoj sjednici najviše oko Proračuna, i donijeli 

smo odluku, da je kao predstavnik GO SDP-e i u ime SDP-e Valpovo i 500-tinjak građana 

koji su za nas glasali, glasam za ovaj Proračun, ponajviše zbog toga što je zaista dobro 

napravljen, ja se također pridružujem čestitkama u prvom redu pročelniku, a i svima onima 

koji su radili ovaj Proračun, zaista je iscrpan, pregledan i sve nam je jasno, stoga molim 

ostale kolege, da se nakon diskusije pridruže meni i da izglasamo danas ovaj Proračun u ime 

svih građana Grada Valpova. 
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Dubravko Kučinac 

- ja bi iskoristio priliku da pokušamo sažeti ovu veliku promjenu koja se desila u smislu 

Proračuna, on je veći oko 15 mil. kn u odnosu na prošlogodišnji Proračun, možemo reći na 

neki način, da malo budemo i stranački obojeni, da je ovo Proračun HDZ-e, ovo je Proračun 

gdje je 10 mil kn u Grad Valpovo izvornih prihoda došlo promjenom indeksacije, i gdje mini 

poreznom reformom također još određeni iznos oko 3 mil. kn se očekuje direktnih izvornih 

poreznih prihoda zahvaljujući onom za što se borila bivša Gradska uprava, za promjenu 

indeksacije, i zahvaljujući tome što je država uvidjela i s tim poreznim odlukama će se 

direktno u Grad sliti ta sredstva. Također bi naglasio da je u ovom Proračunu vidljivo jako 

puno projekata, iskoristio bi priliku da pohvalim sve djelatnike Gradske uprave, ja smatram 

da su oni vrijedni, da su sposobni, a ne da su nesposobni, ne da su neradnici, mislim da ovaj 

Proračun demantira sve one koji misle da su ovdje ljudi samo spavali, bilo bi fer i korektno, s 

obzirom da ćemo mi dići ruku za taj, na neki način i naš Proračun, bilo bi korektno i tim 

ljudima zahvaliti koji su sve ovo omogućili skupa sa prijašnjom, a i sadašnjom politikom koja 

je nastavila te projekte, da isto u tom nekom tonu zaključim ovu raspravu. 

 

Leon Žulj 

- mi smo prije donošenja ovog Zakona u prethodne 3 godine bili zakinuti za 1,5 mil. kn 

godišnje, druge sredine naše veličine jednakih pokazatelja, po sadašnjim pokazateljima su 

dobili još 3,5 mil. kn, znači 15 mil. kn direktno za javne prihode lokalne samouprave Grad 

Valpovo, još je bilo na snazi i porezni zakon kada gledamo što se tiče olakšica za poduzetnike, 

znači netko tko je bio u drugoj skupini 50% manje poreza na dobit ili zaposlenici dobiju 

porezne olakšice, a mi smo bili razvijeni po tim pokazateljima, po tih 5 pokazatelja koji su 

ulazili tada u ondašnji fonder. Naša inicijativa koja je zapisana i u Upravnom odjelu za 

gospodarstvo i društvene djelatnosti je išla prema reviziji tog indeksa, i uspostavljanju 

realnih pokazatelja, što se sada pokazalo da i mi ulazimo u rang našeg okruženja. Naši 

amandmani će ići u smjeru, ja ću ih odmah reći, da se to može i tonski zavesti, po ovom 

prvom dijelu na 3. razini Proračuna pod brojem pozicije 16. i 17., da se umanji za 60.000 kn, 

pozicija 16. za 40.000 kn, pročelnik to ima pod posebnim dijelom Proračuna u prvoj varijanti 

na 3. razini, znači pozicija 16. i 17. prigodni datumi, da stavimo na razinu plana za 2017. 

godinu, da umanjimo za 40.000 i 20.000 kn, a da dodamo vezano za tekuće donacije program 

javnih potreba u tehničkoj kulturi na poziciji 296. tih istih 60.000 kn, po funkcionalnoj 

klasifikaciji po izvorima prihoda, to je vlastiti izvori financiranja, nema ograničenja što se 

tiče namjenskih prihoda (dao je dodatno obrazloženje). Klub HDZ-e zajedno sa koalicijskim 

partnerima HSU, HSS i nezavisnim vijećnicima podržava ovaj prijedlog Proračuna, uz ove 

amandmane, još će netko od vijećnika eventualno predložiti određene inicijative, i da u 

razdoblju koje slijedi, trebamo raditi svi na kontinuitetu dinamike ostvarivanja ovih 

programa. 

 

Zdravko Ćorić 

- svjedoci smo da se Proračun Grada Valpova od 2010. pa na ovamo počeo smanjivati, a 

vrhunac toga svega je bilo diskriminirajuća indeksacija poreza koja je pogodila dodatno 

Grad Valpovo, pa smo imali iz tog razloga jedan od najnižih Proračuna. Ono što želim u 

ovom Proračunu istaknuti je činjenica da ovaj dio što se tiče poljoprivrede, nemamo osobu 

zaduženu za to, molim gradonačelnika da zaduži osobu za rad u poljoprivredi, pa da taj 

raspored sredstava na sljedećem rebalansu napravimo kvalitetnije, doradimo ga, jer on nije 

dobro pripremljen, da bi naša OPG-a dobila zaslužena sredstva. 

 

Jozo Bogdanović 

- uvijek je ovaj dokument budio veliku pozornost i javnosti, ali i nas kao vijećnike, mislim da 

je on jedan strateški dokument koji zapravo od nas traži veliku odgovornost, podržavam 

razmišljanje vijećnika Žulja koji je rekao da zapravo mi usvajanjem ovog dokumenta, zaista 
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preuzimamo odgovornost. Bilo bi dobro da imamo više podataka o nekim pozicijama, ali se 

nadam kao što smo sada maloprije i čuli, ako budemo pratili tu evaluaciju, da ćemo imati 

mogućnost spoznati od čega se sastoji, kako se odvija pojedini program. Ja osobno 

podržavam ove prijedloge koje je vijećnik Žulj iznio, smatram da ćemo dodati konstruktivni 

prilaz ovome dokumentu koji se kao što smo vidjeli u najvećem dijelu pozicija nastavlja na 

ono što je već započeto, kao što će to i u budućnosti biti, jedni započinju, drugi to realiziraju i 

to je život. 

 

Vitomir Matoković 

- molio bi pojašnjenje vezano uz ulaganja u športsku infrastrukturu 400.000 kn i projekcije za 

iduće godine 2019. i 2020. 600.00 kn, maloprije sam u svom obraćanju rekao vezano uz 

športsku dvoranu, volio bi znati na čega se točno ovo odnosi. Podržat ću ovaj Proračun, kao 

što je i vijećnik Žulj u ime kluba rekao ove amandmane, gdje su u nekim dijelovima 

obuhvaćena prigradska naselja, programom i planom VMO-a. 

 

Matko Šutalo 

- odgovor vijećniku Matokoviću, vezano za sport, za iznos od 400.000 kn, naravno da možemo 

uklopiti i sportsku dvoranu u taj iznos, gledat ćemo kroz iduću godinu da poboljšamo 

sportsku infrastrukturu, tamo gdje je najpotrebnije, ako je prioritet doista sportska dvorana, 

onda ćemo ići prvo u sanaciju dvorane, naravno ići ćemo u sanaciju i vanjskih sportskih 

terena, kako u Valpovu tako i u prigradskim naseljima, upravo iz razloga da se olakša 

trenažni proces sportskih udruga, te da se poboljšaju uvjeti u kojima naša djeca treniraju, taj 

iznos u dogovoru kako sa VMO-a Valpovo, tako i sa VMO-a u prigradskim naseljima i sa 

sportskim udrugama, vidjet ćemo gdje taj novac možemo najbolje potrošiti. 

 

Stanislav Milošević 

- danas smo čuli puno pozitivnog, isključivo iz razloga što je jedan dio sredstava država 

oslobodila i popunila naš Proračun s čime normalno smo svi optimistični, i vjerujemo da će 

svi korisnici Proračuna sada ovakvim povećanim Proračunom biti dodirnuti, jer za svoje 

programske aktivnosti dobit će veći iznos sredstava, jer veliki dio sredstava od ovog novca 

koji je došao ide za sanaciju duga iz proteklog razdoblja, jedan dio idu programske 

aktivnosti, i u pobošljanje komunalne infrastrukture. I zato, ovo je moj apel sa ove govornice, 

da upravo ovaj Proračun ovakav kakav je bude pokretač ideje razvoja gospodarstva na 

području Grada Valpova, da bi ovaj Proračun imao temelje za bolje sutra gospodarstva i 

gospodarstvenika koji trebaju biti privučeni na područje Grada Valpova, da bi ove 

industrijske zone koje sada zjape prazne bile popunjene. 

 

Željko Varžić 

- u biti slažem se sa dosta onoga što je ovdje rečeno, da oni korisnici Proračuna neće biti 

najzadovoljniji s ovim, a one druge probleme koje mi imamo, što nam stanovnici odlaze, 

nezaposleni su već otišli ili ne rade, radno sposobno stanovništvo je uglavnom u zadnje 

vrijeme donijelo te odluke, sada je problem što nam odlaze oni koji su zaposleni. Što se tiče 

Proračuna većinu sam rekao kada sam govorio ispred Odbora za financije i proračun, slažem 

se da sama prigradska naselja, osim Ladimirevaca koji je stvarno unutra sa jednim velikim 

iznosom, nas nema baš tu, evo recimo Zelčin nije nigdje osim u projektu doma, taj projekt ako 

prođe, mi imamo naravno svi određenih potreba (navodi što je nužno potrebno u Zelčinu i što 

su planirali u MO-u). 

 

Matko Šutalo 

- nastavno na ovo što su vijećnici Bogdanović i Varžić iznijeli što se tiče prigradskih naselja, 

ja sam u nekoliko navrata odradio sastanke sa predsjednicima VMO-a, i na ono što su oni 

nama ukazali, upravo to smo ugradili u Proračun, oni su određivali prioritete, a ne mi,  
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recimo vezano baš za Zelčin, prioritet je Dom, projektna dokumentacija je u izradi i bit će 

prijavljeno, u biti natječaj je već otvoren, nešto smo i napravili vezano za Zelčin tamo oko 

nogometnog kluba, što se tiče ovog nogostupa, imamo za to osiguranu stavku u Proračunu, 

vezano za sakralne objekte, imamo i za sakralne objekte tu poziciju, znači nešto će se odnositi 

na Valpovo, a ostatak vezano za prigradska naselja tamo gdje su iskazani prioriteti. 

 

Željko Varžić 

- ja ću onda odustati od svojih amandmana, nadam se da ćemo uspjeti ovo dogovoriti, ukoliko 

ne, naravno imat ćemo rebalans Proračuna, pa ćemo reagirati. 

 

Predsjednik Gradskog vijeća Grada Valpova zaključuje raspravu, te konstatira nakon 

provedenog glasovanja da su vijećnici glasovali za prijedloge: 

a) Proračuna Grada Valpova za 2018. godinu i projekcije Proračuna za 2019. i 

    2020. godinu,  

    s 16 glasova ZA, 1 glasom PROTIV, 

b) Odluke o izvršavanju Proračuna Grada Valpova za 2018. godinu, 

    s 16 glasova ZA, 1 glasom PROTIV, i 

c) Prijedlog Odluke o pokriću planiranog manjka Proračuna Grada Valpova  

                za 2018. godinu, te projekcijama za 2019. i 2020. godinu 

    s 16 glasova ZA, 1 glasom SUZDRŽANIM. 

    

TOČKA 7. PRIJEDLOG ODLUKE O DUGOROČNOM ZADUŽENJU GRADA  

       VALPOVA U 2017. GODINI HRVATSKE BANKE ZA OBNOVU I RAZVITAK 

 

Dalibor Bošnjaković - kod ovog prijedloga Odluke nije ništa sporno, ali sam upoznao 

gradonačelnika na početku sjednice o informaciji koju sam dobio od Ministarstva financija 

na svoj upit. S obzirom da je inicijativa za dugoročno zaduživanje za otkup zgrade Gradske 

uprave za sufinanciranje izgradnje kružnog toka krenula u mjesecu listopadu kontaktirao sam 

kao što sam već rekao Ministarstvo financija sa upitom može li se suglasnost Vlade RH dobiti 

u 2018. godini ako zahtjev pošaljemo u 2017. godini, jer je na sjednici Gradskog vijeća danas 

ova predmetna Odluka na usvajanju. Odgovor koji sam dobio jest da nije moguće dobiti 

suglasnost u 2018. za zaduživanje za 2017. godinu, i da se zahtjev ukoliko je zaprimljen u 

2017. pred kraj godine ne može obraditi do kraja 2017. godine. Uputa je da ponovimo 

proceduru od veljače 2018. godine kada budemo imali svu potrebnu dokumentaciju. Iz tog 

razloga mišljenja sam da je u ovom trenutku Odluka bespredmetna. 

 

Predsjednik Gradskog vijeća Grada Valpova zaključuje raspravu, te predlaže da ovu 

točku skinemo s dnevnog reda. Prijedlog je jednoglasno usvojen. 

 

TOČKA 7. PRIJEDLOG ODLUKE O RASPOREĐIVANJU SREDSTAVA ZA RAD 

        POLITIČKIH STRANAKA ZASTUPLJENIH U GRADSKOM VIJEĆU  

       GRADA VALPOVA ZA 2018. GODINU 

 

Željko Varžić - ukratko je obrazložio predmetni materijal. 

 

Željko Varžić - Odbor za financije i proračun je na svojoj 4. sjednici, održanoj 19. 

prosinca 2017. godine razmatrao predmetni prijedlog, usvojilo ga jednoglasno (5 glasova 

ZA),  te predlaže Gradskom vijeću da ga usvoji u predloženom tekstu.  

 

Predsjednik otvara raspravu. U raspravi sudjeluju Marko Tomoković i Zvonko 

Barišić. 
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Marko Tomoković 

- ja predlažem da se umjesto 1.350 kn strankama, da se da 1 kn po članu vijeća, i da se 

ostatak novca u iznosu od 22.000 kn i nešto preusmjeri Udruzi „MI“, mislim da bi to bila 

jedna humana gesta, i mislim da stranke imaju dovoljno novca da financiraju svoje vijećnike,, 

nadam se da će te prihvatiti ovaj prijedlog jednoglasno. 

 

Zvonko Barišić 

- dao je dodatno pojašnjenje za predmetni materijal. 

 

Predsjednik zaključuje raspravu, te konstatira nakon provedenog glasovanja da 

prijedlog vijećnika Marka Tomokovića nije usvojen. Predsjednik daje na glasovanje točku 

dnevnog reda te konstatira da su vijećnici glasovali s (10 glasova ZA, 6 glasova PROTIV) za 

ovaj prijedlog. 

 

 Vijećnik Leon Žulj je bio van vijećnice za vrijeme glasovanja, pa je glasovalo 16 

vijećnika. 

 

TOČKA 8. PRIJEDLOG PROGRAMA ODRŽAVANJA KOMUNALNE 

        INFRASTRUKTURE U 2018. GODINI ZA GRAD VALPOVO 

 

Zora Pavić - ukratko je obrazložila predmetni materijal. 

 

Željko Varžić - Odbor za financije i proračun je na svojoj 4. sjednici, održanoj 19. 

prosinca 2017. godine razmatrao predmetni prijedlog, usvojilo ga jednoglasno (5 glasova 

ZA),  te predlaže Gradskom vijeću da ga usvoji u predloženom tekstu.  

 

Predsjednik otvara raspravu. Kako se nitko nije javio za raspravu, predsjednik  

zaključuje raspravu, te konstatira nakon provedenog glasovanja da su vijećnici usvojili 

jednoglasno (16 glasova ZA) ovaj prijedlog. 

 

Vijećnik Dubravko Kučinac je napustio sjednicu, pa je sada nazočno na sjednici 16 

vijećnika. 

 

TOČKA 9. PRIJEDLOG ODLUKE O POVJERAVANJU OBAVLJANJA  

       KOMUNALNIH DJELATNOSTI NA TEMELJU PISANOG UGOVORA 

 

Zora Pavić - ukratko je obrazložila predmetni materijal. 

 

Predsjednik otvara raspravu. Kako se nitko nije javio za raspravu, predsjednik  

zaključuje raspravu, te konstatira nakon provedenog glasovanja da su vijećnici usvojili 

jednoglasno (16 glasova ZA) ovaj prijedlog. 

 

TOČKA 10. PRIJEDLOG ODLUKE O ODABIRU OSOBE ZA OBAVLJANJE POSLOVA 

          PRIJEVOZA POKOJNIKA KOJI SE FINANCIRA IZ PRORAČUNA GRADA  

         VALPOVA 

 

Zora Pavić - ukratko je obrazložila predmetni materijal. 

 

Željko Varžić - Odbor za financije i proračun je na svojoj 4. sjednici, održanoj 19. 

prosinca 2017. godine razmatrao predmetni prijedlog, usvojilo ga jednoglasno (5 glasa ZA),  

te predlaže Gradskom vijeću da ga usvoji u predloženom tekstu.  

 



-  16  - 

 

Predsjednik otvara raspravu. Kako se nitko nije javio za raspravu, predsjednik  

zaključuje raspravu, te konstatira nakon provedenog glasovanja da su vijećnici usvojili 

jednoglasno (16 glasova ZA) ovaj prijedlog. 

 

TOČKA 11. PRIJEDLOG ODLUKE O TROŠENJU SREDSTAVA OSTVARENIH OD  

         ZAKUPA, PRODAJE IZRAVNOM POGODBOM I DAVANJA NA  

         KORIŠTENJE BEZ JAVNOG POZIVA POLJOPRIVREDNOG ZEMLJIŠTA 

        U VLASNIŠTVU REPUBLIKE HRVATSKE NA PODRUČJU GRADA  

        VALPOVA U 2018. GODINI 

 

Goran Školka - ukratko je obrazložio predmetni materijal. 

 

Željko Varžić - Odbor za financije i proračun je na svojoj 4. sjednici, održanoj 19. 

prosinca 2017. godine razmatrao predmetni prijedlog, usvojilo ga sa (4 glasa ZA, 1 glasom 

SUZDRŽANIM),  te predlaže Gradskom vijeću da ga usvoji u predloženom tekstu.  

 

Predsjednik otvara raspravu. U raspravi je sudjelovao Zdravko Ćorić.  

 

Zdravko Ćorić 

- ova sredstva su strogo namjenska, podržat ću ovo također, ali uz onaj moj prijedlog, da 

gradonačelnik odredi osobu koja će biti zadužena za raspodjelu tih sredstava, pa ćemo uz 

prijedloge klubova to usuglasiti, nadam se da će ta sredstva biti bolje raspoređena, a naši 

poljoprivrednici i građani Grada Valpova zadovoljniji. 

 

Predsjednik zaključuje raspravu, te konstatira nakon provedenog glasovanja da su 

vijećnici usvojili jednoglasno (16 glasova ZA) ovaj prijedlog. 

 

TOČKA 12. PITANJA I PRIJEDLOZI 

 

Igor Uranjek 

- svi ste dobili ovaj kratak upitnik da se izjasnite sa DA ili NE, da li želite primati pozive i 

materijale za sjednice Gradskog vijeća u elektronskom obliku, sa pročelnikom sam 

razgovarao, naše sjednice u ovom obliku i materijali koji su ovakvi kakvi jesu, koštaju nas 

otprilike godišnje sa održavanjem printera i ostalog oko 20.000 kn, što mislim da stvarno nije 

potreban trošak, pogotovo u ovo vrijeme, kada svi imaju mailove, materijali se mogu po meni 

lakše i pregledavati u elektronskom obliku, pa apeliram na sve da tko god ima mogućnost, da 

prihvate, da se u elektronskom obliku materijali primaju. I još jedan prijedlog, žao mi je što je 

vijećnik Kučinac otišao, u nekakvom ovom ozračju predblagdanskom predlažem i smatram da 

način komunikacije, pogotovo na društvenim mrežama, da stvarno među svojim redovima 

svatko proba malo porazgovarati i da probamo spustiti nekakve tenzije, jer stvarno je to 

počelo ličiti na nekakvu kafansku raspravu i razna privatna i osobna vrijeđanja, mislim da to 

nikom nije u cilju, ja sam siguran da većina nas i vas to ne podržava, ne znam tko su 

administratori vaših stranica, znam tko su naših, ali stvarno mislim da to nema smisla.    

 

Jozo Piškorjanac 

- posebno mi je drago što je ova sjednica protekla u jednom puno mirnijem tonu, što je 

usvajanje jako bitnih točaka prošlo u mirnom tonu, to je poruka našim građanima, da ljudi za 

koje su glasali i dali povjerenje su vrlo ozbiljni, borimo se za svoje stavove, interese, ali u 

konačnici nama je svima interes boljitak ovog Grada. Što se tiče ovoga prijedloga za 

elektronski oblik, ja nemam ništa protiv, ali nemaju svi mogućnost, tako da moramo to 

uvažiti, svi mi želimo napraviti uštedu u ovom Gradu.  
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Matko Šutalo 

- evo za kraj ovog dana i ove sjednice, koju bi nazvao svečanom na kraju, izuzetno mi je 

drago što smo našli snage i donijeli Proračun za 2018. godinu u ovom turbulentnom nekom 

razdoblju, nadam se da će 2018. godina doista biti bolja za Grad Valpovo i za naše 

sugrađane. Svima vam želim Čestit i blagoslovljen Božić i sretnu Novu godinu, nadam se da 

ćemo u novoj godini doista na istoj strani raditi za dobrobit Grada Valpova. Ono što bi 

istakao, pročelnik za financije je napravio veliku stvar za ovaj Proračun, svi ste ga hvalili, 

moram ga i ja pohvaliti, i ono što bi posebno istakao, da u ovom Proračunu prste imaju i naši 

sugrađani, poslali smo im javni poziv, oni su se odazvali, prihvatili su suradnju sa Gradskom 

upravom, tu suradnju ćemo nastaviti i dalje, prepoznali su da imaju partnera u Gradskoj 

upravi, dali su svoje prijedloge i upravo te njihove prijedloge smo mi utkali u Proračun za 

2018. godinu, tako ćemo raditi i ubuduće. Još nešto, pripremili smo za sve vas ovdje skromne 

poklone, pa ćemo se nakon sjednice ovdje u hodniku malo podružiti. 

 

Dejan Pisačić 

- ja se zahvaljujem gradonačelniku, i ja kao predsjednik Gradskog vijeća želim se zahvaliti 

svima vama na suradnji u ovih 6 mjeseci, svima vama, svim građankama i građanima Grada 

Valpova želim Čestit i blagoslovljen Božić i sretnu i uspješnu 2018. godinu. 

 

 

………. 

 

Budući da se nitko nije javio za riječ pod ovom točkom dnevnog reda, predsjednik 

Gradskog vijeća Grada Valpova zaključuje rad sjednice u 20,40 sati. 

 

 

………. 

 

      ZAPISNIČAR:               TAJNIK GRADA:              PREDSJEDNIK 

                 GRADSKOG VIJEĆA: 

 

Tonka Bartulović-F.       Zvonko Barišić, dipl. iur.           Dejan Pisačić, prof. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


